
Besluitenlijst commissie Stadsontwikkeling en -beheer van 9 januari 2024. 
 
Aanwezig: 
W.C.N. van den Berg en R.M.L. Wamel (Behoorlijk Bestuur v D-H & Julianadorp), P.W.H. Houben en  
M. Evers  (Beter voor Den Helder), J.K. Visser (alleen punt 5) en P.T. de Heer (VVD), M. Kisteman en later 
J.G. Cueche Hernandez (CDA), J.P. Verhoef en S.T. Milatz (D66), F. van Vliet en later N. Derks 
(GroenLinks), A.J. Gatowinas en J. van der Kraan (Stadspartij Den Helder), M. Anthonijsz-Keizer (PvdA),  
L. van Dam (ChristenUnie), B.E. Wilkens (Samen Actief) en L.G.J.M. van Esdonk (fractie Pastoor). 
 
C.M. Bazen, voorzitter;  
R. de Jonge, commissiegriffier; 
T. Augustijn en P.J.R. Kos (punt 5) wethouders 
 
 
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter, de heer Bazen, opent de vergadering en heet een ieder welkom. 
Er zijn geen mededelingen. 
 
2. Spreekrecht burgers en Jongerenadviesraad. 
Van het spreekrecht is geen gebruik gemaakt. 
 
3. Vaststelling agenda.  
De agenda is ongewijzigd vastgesteld, met dien verstande dat eerst agendapunt 5 wordt behandeld en 
daarna agendapunt 4.  
 

TER BESPREKING 

5. De regionale samenwerking met betrekking tot de bereikbaarheid. 
De heer Visser licht de agendering van dit onderwerp en toe en verzoekt het college hierop te reageren. 
De wethouders Kos en Augustijn geven een reactie op de inzet van het college en de processen die 
lopen. 
Wethouder Kos zegt toe:  
- het initiatief te nemen op korte termijn een informatieavond te beleggen over de stand van zaken 

rondom de bereikbaarheid en het maritiem cluster; 
- de aanvraag regiodeal Noord-Holland Noord toe te sturen; 
- het bestuursakkoord tussen het ministerie van Defensie, de Provincie Noord-Holland,  

het hoogheemraadschap en de gemeente Den Helder toe te sturen. 
Wethouder Augustijn zeg toe: 
- de maatschappelijke kosten–baten analyse van de N77 en aanverwante documentatie met de raad te 

delen. 
De fractie VVD beraadt zich op nadere acties om te komen tot het gewenste resultaat. 
 
TER ADVISERING 

4. Voorstel tot het beschikbaar stellen van een investeringskrediet van € 1.023.500,- voor het 
fietsvriendelijk aanpassen van 11 rotondes. 

De commissie acht het voorstel in meerderheid besluitrijp en stelt voor het voorstel als bespreekpunt te 
agenderen voor de raadsvergadering van 22 januari 2024.  
Meerdere fracties zijn er niet van overtuigd dat het uniform voorrang geven aan fietsers ook leidt tot een 
grotere veiligheid en dat het voorstel zou moeten gaan over ‘fietsveilig’ aanpassen van rotondes.  
Enkele fracties zijn van mening dat de financiële behoeftevraag aan de orde moet komen bij de 
Kadernota 2025-2028 en afgewogen zou moeten worden met andere onderwerpen. Uit een stemming 
blijkt een nipte meerderheid voor doorgeleiding van het voorstel naar de eerstvolgende raadsvergadering. 
 
6. Sluiting. 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 22.10 uur. 
 
 


